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MØTEREFERAT STYREMØTE 
 

Til: Susanne, Jannikke, Øyvind, Norma, Ingunn, Tove, Leon, Heidi, Nina 
Dato: 10.01.2013 
Kl.:  19:15-2330 
Sted: Sandslimarka 147, hos Susanne 
Fremmøtte: Susanne, Jannikke (facetime), Øyvind, Norma, Ingunn og Tove 
Ikke møtt: Leon, Heidi og Nina 

 

Sak nr. Tekst Ansvarlig Frist 

1. 

Godkjenning av dagsorden, utført, men 
ønske om at pkt. 6 blir utestående saker for 
fremtidige dagsordener. Dette er nå som 
pkt. 7 og 9. 

Susanne, Tove Utført 

2. 
Godkjenning av forrige styremøtereferat 
for publisering. 

Susanne, Jannikke Utført 

3. 
Godkjenning av forrige medlemsmøte 
referat for publisering. 

Susanne, Jannikke Utført 

4. 

Info om post fra NRR. Øyvind har sendt ut 
styremøte referat fra NRR til oss, ikke noe 
annet ankommet. Alle papirer til NRR, fra 
Øyvind, er i rute. 

Øyvind Utført 

5. 

Info om økonomi: Økonomien er bra, 
spørsmål om investeringer til følgende: 
bærbar PC til kasserer, ny mulitiskriver til 
utstillingssekretær, projector og lerret til 
foredrag etc. til klubben.  
 
 
 

Alle deltagere enig. 
Løsninger undersøkt, 
savner tilbakemelding 
om bestilling er 
effektuert. 
 
 
 

Neste styrem. 
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Norma og Susanne undersøker løsninger 
og publiserer til oss andre for kommentarer.  

Viktig at brukerne blir fornøyd og at det er 
en overkommelig pris.  
Godkjent for innkjøp ihht ovenstående. 
 
Overskudd fra novemberutstillingen ble 
foreløpig kr. 11.000,- som må være bra, tatt 
i betraktning at vi her regnet med 
underskudd. 

 
Norma/Susanne 
 
 

 

 
Norma 

 
Utført 

 

 
 
 
Utført 

6. 

Kattungeformidler: Tove skal være 
kattungeformidler i klubben, tar imot 
henvendelser ang. kull, planer, 
omplasseringer etc. og formidler 
informasjon til interessenter. Legges ut på 
hjemmeside med mail adresse og tlf. Nr. 

Tove, Jannikke 

 

 

Utført 

 

 

7. 

Utestående saker:  
GF: Det jobbes kontinuerlig med GF. 
 
Øyvind har sendt inn alle papirer og forslag. 
Alle vara er rapportert inn. 
3 enkeltrom og flybilletter er bestilt. 

Susanne, Ingunn og Jannikke blir enig om 
hvem som skal legge frem Hansakattens 
saker, Susanne er leder og er et naturlig 
valg. 
 
Festkomite består av: Susanne, Bjarte og 
Øyvind, Susanne ser om hun kan få flere 
med seg. Vi kan treffes om fredagen og 
gjøre i stand lokalet. 
 
Utstillingssekretær lærling/er: 
Vi bør annonsere etter person/er som er 
interessert i å gå i en slags lærlingefunksjon 
som utstillingssekretær, dette kan taes via 
hjemmesiden. Personen/e star likevel for et 
evt. valg senere. Vi må ha inn nye tidsnok 
slik at vi unngår et altfor stort press på en 

 
Alle 
 
Øyvind 

Ingunn/Norma 

Susanne  

 
 

Susanne 

 
 
 
Ingunn, opplæring 

Jannikke, hjemmesiden, 
bør forfattes i samarbeid 
med Susanne. 
 

 
Pågår 
 
Utført 

Utført 
 
Feb. 13. 
 

 

Pågående 
 

 
Kontinuerlig 

Så fort som mulig 
etter avklaring 
med S. 
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evt. ny i denne funksjonen  på et senere 
tidspunkt. Denne personen vil da få 
opplæring av nåværende 
utstillingssekretær. 

 

 

 

 

8. 
Forslag ang. Fotostand: Forslaget er en 
god ide, om det er plass og mulighet så 
prøver vi og få det til. 

Jannikke, Tove, Ingunn 
Avklares når vi 
får sett hallen og 
vurdert det. 

 

9. 
Gjennomgang av uavklarte saker fra 
forrige styremøte:  Dette må tas neste 
gang da tiden ikke strakk til.  

Susanne Neste styremøte 

10. 
Busstur WW2013: Leon ser på hvordan 
dette kan la seg gjøre 

Leon Neste styremøte 

11. 

Årsfest 2013: Status: Avventer klagefrist 
NRR, før endelige lister over årets Katter er 
klare.  
 
Susanne er ansvarlig for festkomiteen, og 
kaller inn hjelp.  
 
Ingunn tar seg av alle listene samt bestilling 
av premier etc.  
 
Jannikke tar seg av all publisering.  
 
Norma og Susanne tar ansvar for innkjøp 
av projector og lerret.  
 
Ellers må alle som kan prøve og være med 
og hjelpe og gjøre i stand til festen fredagen 
før. 
 
Kuvertprisen bør settes til kr. 300,-/person 
og innbydelsene bør ut så fort som mulig. 
Ingunn har skriv for dette. 

Ingunn 
 
 
Susanne 
 
 
Ingunn 
 

Jannikke 
 
Norma/Susanne 
 
 
Alle 
 
 
 
Ingunn 
 

Pågående for alle 
punkter. Status 
neste styremøte. 
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12. 

Planlegging/tildeling av arbeidsoppgaver 
fremover:  
 
Det begynner og komme en del på plass.  
 
Mye er gjort på hjemmesiden som Jannikke 
har lagt ned et uvurderlig arbeide i. vi 
mottar mye skryt og fornøyde medlemmer 
for denne. 
 
- Innkjøp: Norma, Susanne 
- Kattungeformidler: Tove, Jannikke  
  publiserer 
 
 
 
 

Alle 

 

 

 
 

Pågår 
Utført 
 
 
 
 
 

Pågående 
 
 
 

 
 
 
 
Neste styremøte 
Utført 
 
 
 
 
 

13. 

EVT: 
E-mail addresser: Må legges inn. 
 
Innmeldingsskjema: Trenger en 
oppdatering mhp hvilke opplysninger vi 
trenger og riktige mailadresser, ønsker 
mailadresse til alle medlemmer som har 
dette.  
 
Begynner med de nye, så må vi lete etter 
de gamle sine mail-adresser. 

Susanne lager forslag til en direkte 
påmelding som kanskje kan være enklere 
og bruke og som kan være på 
hjemmesiden. 

Velkomstpakke til nye medlemmer: Forslag 
om at dette overføres til Norma som likevel 
har kontroll over innbetalinger. Hun må få 
materiell hos Øyvind. 

 
Norma: De nye  
Ingunn: Etterhvert 
Jannikke: lage skjema 
 
 
 
 
 
Alle medlemmer 
 
 
Susanne: lage skjema 
m/link på hj.siden. 
 
 
 
 
Øyvind/Norma 
 
 

 
Fortløpende 
Fortløpende 
Neste styremøte. 
 
 

 
 
Prøve og få alle i 
løpet av året. 
 
Neste styremøte 
 
 
 

 
Neste styremøte 
 
 

 

 


